
 

 
Tillidsrepræsentantmøde 
 
Tirsdag den 01.10.2024 kl. 12.30 – ca. 15  
 
Dirigent: Christian  Referent: Sanne 
 
 
Dagsorden:  
 
Pkt. 049 – 24   Godkendelse af referat fra d. 17.09.2024 
  Godkendt 
 
Pkt. 050 – 24   KS-orientering 

• Løntjek aftale datoer 
BR: 19.11 kl. 11.30-12.30 
EG: 18.11 kl. 11.30-12.30 
HL:  28.10 kl. 15.30-16.30 
HV: 20.11 kl. 14-15 
HØ: 5.11 kl. 14-15.30 

• KommuneMED  
Der er vedtaget en retningslinje vedr. alkohol.  
Der vil være mere fokus på medarbejdere, der ryger i arbejdstiden – 
ledelserne vil blive bedt om at overholde reglen. 
Sygefraværsindkaldelsen bliver ændret.  
Der kommer en opfordring til alle MED-udvalg om at diskutere 
KommuneMEDs strategiplan: Plan MED. 

• Kongres 2024 
Det er en lille kongres, der slutter med en reception som fejring af DLF 
150 år. 
Der er kommet et forslag om vedtægtsændring – drejer sig om at 
ændre muligheden for at komme med forslag til punkt på dagsordenen 
på kongressen.  

• Sisse og Maiken vil foretage dette skoleårs vidensindsamling jf A20 
som sidste år med besøg på skolerne. Dagsordenen bliver sendt ud 
snarest, men er også her:  
Beskrivelse af processen om udarbejdelse med skoleplanen?  

o hvilke tanker gør I jer om medarbejderinddragelse i 
processen? 

o Hvilke tanker gør I jer om TRs opgave og rolle processen? 
Overordnede målsætning 

o Indsæt målsætningerne – beskriv, hvordan I arbejder med det, 
hvilke prioriteringer I har foretaget og hvilken betydning det har 
for lærernes arbejdstid.  

Vælg 1-2 elementer i skoleplanen og beskriv, hvordan I arbejder med 
det, hvilke prioriteringer I har foretaget og hvilken betydning det har for 
lærernes arbejdstid.  
Er der noget skolen gerne vil drøfte eller fortælle? 

• Lav lidt reklame for vores Åbent hus arrangement. 
 

Pkt. 051 – 24   TR’ernes punkt  
  EG: Vi skal have Mathias Tesfayes ene barn over på vores skole. 

Vi har Fit First på vores 4. og 7. årgang. Mængden af arbejde og timer har 
været overværende -og langt mere end forventet. Mangler MED-møder i 
kalenderen. Har en 8. årgang, der har svært ved at fungere, så de lærere skal 
på besøg hos HØ Nest. 
HØ: Vi har netop i dag modtaget besked om, at app’en til tidsregistrering nu er 
tilgængelig. 
BR: har fået ny skoleleder, der starter d. 1.11.24. Stemningen er 
forhåbningsfuld.  



Der er flere gange udmeldt fra ledelsen, at der ingen pause er grundet 
personalemangel og at personalet selv må løse det.  
HV: er gået i gang med en medicinhåndteringsplan. Kørslen bliver nu dækket 
ved censorater, kurser og uddannelser. For at få Best op at køre, er personalet 
denne uge på internat. Der er en del jobopslag oppe. 
HL: Vil gerne have synliggjort drøftelser og beslutninger fra MED og videregivet 
info til lærerne. De taler om at der skal være en begrænsning på antal 
funktioner, hver medarbejder kan besidde – og funktioner med løn. Har en 4. 
årgang, der er svær. 

 
Pkt. 052 – 24   Arbejdstid 

• Hvad kan vi se i indtastningerne? 
Christian gennemgik og viste data. 

• Hvad vil vi gerne kunne se næste år? 
Hjemmelektie – udfyld udleveret papir. 

   
Pkt. 053 – 24   Evt. 
  Intet at referere. 
 
Kredsformand/ 
Fællestillidsrepræsentant 
Maiken Amisse 
 
 


